
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 19. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 150
Vil ministeren redegøre for udviklingen i antallet af daghøjskoler fra 1990'erne til nu og 
ministeriets vurdering af, hvad det skyldes? Herunder ministeriets indsigt i kommunernes 
forvaltning af området, transparens i processen omkring udbud og forståelsen af pris og 
kvalitet i pointsystemet og vægtningen heraf?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lotte Rod (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lotte.Rod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand

1/1

Offentligt
BUU Alm.del - Spørgsmål 150

Børne- og Undervisningsudvalget 2024-25


